

**Nathalie Nkoume**  
**Pathfinder International, Boston, United States**



Nathalie Nkoume  
Technical Advisor , Adolescent and Youth SRHRR, Pathfinder International, Boston, United States  
[nnkoume@pathfinder.org](mailto:nnkoume@pathfinder.org)

Nathalie is a Senior Youth and Action Counsellor by profession and has over 25 years of growing experience in managing Population and Development programmes. She has worked in restricted and fragile contexts at national, continental, and global levels. Nathalie is an experienced social development and capacity building enabler, having supported communities, civil society, and intergovernmental organizations to develop and implement sustainable and accountable organizational plans as well as advocacy strategies. She can provide substantive advice on innovations to direct knowledge generation and sharing and strategies implementation for proactive partnerships. Nathalie has a wide funding experience with many donors including but not limited to the Global Fund, UN Agencies, Ford Foundation, Hewlett Foundation, IPPF, AFD, EU, Amplify Change, Pathfinder International and USAID, This has provided her with key project planning and management skills, monitoring of quality deliverables and performances, adherence to timelines and budget requirements, management of sub grantees and compliance with donor rules and regulations. She has a track-record of collaborative work which led to publications on Gender and Sexual and reproductive health and rights issues. Nathalie is fluent in French and highly proficient in English.

Nathalie est conseillère principale de jeunesse et d'action de profession et a plus de 25 ans d'expérience croissante dans la gestion de programmes de population et de développement. Elle a travaillé dans des contextes restreints et fragiles aux niveaux national, continental et mondial. Nathalie est une facilitatrice expérimentée du développement social et du renforcement des capacités, ayant aidé les communautés, la société civile et les organisations intergouvernementales à élaborer et à mettre en œuvre des plans organisationnels durables et responsables ainsi que des stratégies de plaidoyer. Elle peut fournir des conseils de fond sur les innovations pour orienter la génération et le partage des connaissances et la mise en œuvre de stratégies pour des partenariats proactifs. Nathalie a une vaste expérience de financement avec de nombreux donateurs, y compris, mais sans s'y limiter, le Fonds mondial, les agences des Nations Unies, la Fondation Ford, la Fondation Hewlett, l'IPPF, l'AFD, l'UE, Amplify Change, Pathfinder International et l'USAID. compétences en gestion, suivi des livrables et des performances de qualité, respect des délais et des exigences budgétaires, gestion des sous-bénéficiaires et respect des règles et réglementations des donateurs. Elle a une expérience de travail collaboratif qui a conduit à des publications sur les questions de genre et de santé et droits sexuels et reproductifs. Nathalie parle couramment le français et très bien en anglais.

## **Lien**

Pathfinder International

<https://www.pathfinder.org/staff-members/nathalie-nkoume/>

[www.pathfinder.org](http://www.pathfinder.org)

[www.momentumihf.org](http://www.momentumihf.org)